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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ГРАД РУДОЗЕМ, ОБЛАСТ СМОЛЯН 
тел: 0306/99214; факс: 0306/99141; e-mail: obsrud@abv.bg; 

obs@rudozem.bg 

Препис! 

  

 

П Р О Т О К О Л   № 39 
                                                                                                         

 

 

На 14.04.2022 г. в залата на Общинския съвет - Рудозем се състоя тридесет и 

деветото извънредно заседание на Общински съвет - Рудозем.  

Заседанието бе открито от председателя на Общински съвет – д-р Владимир 

Янков.  

Д-р Янков: „Привет! Добре дошли на всички! Преди да започнем, ще направим 

проверка на кворума. В залата сме 8 колеги общински съветници. Ще проверим тези 

колеги, които са онлайн.   

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ПРИСЪСТВА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ДА /ОНЛАЙН/ 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ДА /ОНЛАЙН/ 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ПРИСЪСТВА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ПРИСЪСТВА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ПРИСЪСТВА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ПРИСЪСТВА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ДА /ОНЛАЙН/ 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ПРИСЪСТВА  

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ДА /ОНЛАЙН/ 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ДА /ОНЛАЙН/ 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ДА /ОНЛАЙН/ 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ДА /ОНЛАЙН/ 

mailto:obsrud@abv.bg
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Д-р Янков: „Уважаеми колеги, седемнадесет колеги общински съветници сме. 

Кворум имаме. За това и на основание чл. 25, ал. 1 от ЗМСМА и чл. 94а, ал. 1, чл. 71а, 

ал.1-6 от нашия Правилник,  откривам  днешното извънредно заседание на Общински 

съвет гр. Рудозем. Уважаеми колеги, предварително Ви са разпратени две докладни, 

които да влезнат в дневният ред. Аз ще Ви предложа като допълнителни точки в 

днешното заседание да влезнат още две. Това ще бъде актуализация на 

инвестиционната програма в „Капиталови разходи“ с три предложения, както и една 

План-схема за фотоволтаици в село Оглед. 

Уважаеми колеги, ще Ви помоля първо по отношение на така предложения 

дневен ред от две точки с допълнителните мои предложения за следващите две да 

влезнат в дневния ред. На Вашето внимание като въпроси ще имаме ли колеги? Д-р 

Хутева, заповядайте! “ 

Д-р Хутева: „Благодаря Ви, г-н Председател! Аз предлагам тези две точки ако 

нямат спешен характер да отпаднат. Поне аз ги виждам в момента, че пътувам. Не знам 

другите колеги да кажат.“ 

Д-р Янков: „Добре! Благодаря Ви! Други колеги? Тъй като вносителят на 

докладните е кмета на общината ще го помоля за едно изречение по самите докладни. 

Аз не мисля, че е някакъв проблем, д-р Хутева, тъй като са неща, които сме ги гледали 

и до сега, но да, заповядайте, г-н Пехливанов!“ 

Г-н Румен Пехливанов попита: „Благодаря! По отношение на Инвестиционната 

програма  - актуализацията. Още при приемане на бюджета при предишната сесия 

беше коментар, че тези обекти, по които имаме необходимост от допълнително 

финансиране по програмата за развитие на селските райони, които вървят в момента. 

При уточнения на точния размер на необходимите допълнителни средства ще бъдат 

внасяни по етапно, както и на възникнали други такива допълнителни. 

Тука възниква и един казус, който миналата година беше включен в 

Инвестиционна та програма за разплащане на едно проектиране, което е за „Васил 

Левски“ и прилежащите отсечки. Което просто го бяхме оставили за момента, в който 

ще ни се наложи. Но момента вече става наложителен и ще помоля Общински съвет да 

разгледа тази докладна, а в същото време последната докладна няма спешен характер, 

но е частна инициатива и има, как да кажа, молба от страна на инвеститорите да 

минават максимално бързо, защото там цените на строителството знаете какво се 

случва така, така че решение на Общинския съвет е какво да направи. Просто днеска 

последно мина и през главният архитект за уточнение и за това е. Тя не е нищо повече 

от това да разрешим над пътя да премине един кабел до уличният стълб. Благодаря!“ 

Д-р Янков: „И аз благодаря! Уважаеми колеги, тъй като имаме две докладни аз 

правя предложение да влезнат точно две като извънредни. Ще предложа на гласуване в 

днешният дневен ред да включим още две допълнителни точки, а именно: 

 

3. Актуализация на Инвестиционната програма в частта „Капиталови разходи” 

на   Община Рудозем за 2022 г./Вх. №62/14.04.2022 г./ 

 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ДА /ОНЛАЙН/ 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ПРИСЪСТВА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ПРИСЪСТВА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ДА /ОНЛАЙН/ 

http://www.rudozem.bg/assets/obs/сесии/Мандат%202019-2023/2022/39/3.%2025-00-41%20%20ДОКЛАДНА%20ЗА%20ОДОБРЯВАНЕ%20НА%20КАПИТАЛОВИ%20РАЗХОДИ.pdf
http://www.rudozem.bg/assets/obs/сесии/Мандат%202019-2023/2022/39/3.%2025-00-41%20%20ДОКЛАДНА%20ЗА%20ОДОБРЯВАНЕ%20НА%20КАПИТАЛОВИ%20РАЗХОДИ.pdf
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4.Одобряване на устройствена план схема на обект: „Фотоволтаична 

инсталация, съгласно чл. 137, т.3 от ЗУТ, буква “Д”, с. Оглед, община Рудозем, 

област Смолян” и учредено право на преминаване за фотоволтаична инсталация в с. 

Оглед, община Рудозем, област Смолян./Вх. №63/14.04.2022 г./ 

 

Колеги, в режим на поименно гласуване за включването на трета и четвърта точка 

в днешният дневен ред: 

 

 

 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ВЪЗДЪРЖАЛА СЕ 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ВЪЗДЪРЖАЛА СЕ 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 

file:///C:/Users/7JTZF5J/Desktop/inc/service/service-download-file.php%3ffid=1520
file:///C:/Users/7JTZF5J/Desktop/inc/service/service-download-file.php%3ffid=1520
file:///C:/Users/7JTZF5J/Desktop/inc/service/service-download-file.php%3ffid=1520
file:///C:/Users/7JTZF5J/Desktop/inc/service/service-download-file.php%3ffid=1520
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   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 13  

   Против: 0 

   Въздържали се: 4 

 

Д-р Янков: „Със 13 „За“  И 4 „Въздържали се“  двете точки влизат  в днешното 

заседание като точки за разглеждане. Уважаеми колеги, гласуваме анблок целия дневен 

ред.  
 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА НЕГЛАСУВАЛА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 
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   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 14  

   Против: 0 

   Въздържали се: 2 

   Не гласувал:1 

 

Заседанието се проведе при следния:  

 

 

 

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

 

1. Трансформиране на целева субсидия за капиталови разходи в целеви трансфер за 

финансиране разходите на общината за извършване на неотложни текущи ремонти 

на общински пътища, на улична мрежа и на сгради публична общинска собственост в 

размер на 667 500лв. /Вх. №49/06.04.2022г./ 

 

2. Разрешаване изработването на проект за изменение на  ПУП – ПР за имот с 

идентификатори 63207.506.10,11,9, за които са отредени УПИ VII, УПИ VI, УПИ VIII 

и улична регулация в кв. 79 по плана на гр. Рудозем, общ. Рудозем./ Вх. №60/11.04.2022 

г./ 

 

3. Актуализация на Инвестиционната програма в частта „Капиталови разходи” на   

Община Рудозем за 2022 г./Вх. № 62/14.04.2022 г./ 

 

 4.Одобряване на устройствена план схема на обект: „Фотоволтаична инсталация, 

съгласно чл. 137, т.3 от ЗУТ, буква “Д”, с. Оглед, община Рудозем, област Смолян” и 

учредено право на преминаване за фотоволтаична инсталация в с. Оглед, община 

Рудозем, област Смолян./Вх. № 63/14.04.2022 г./ 

  
 

              По първа точка от дневния ред 

 

Д-р Янков: „Трансформиране на целева субсидия за капиталови разходи…“ – 

Вносителя г-н Кмета, с две изречения, г-н кмете по докладната.“ 

Г-н Пехливанов: „Благодаря, г-н Председател! Дами и господа, общински 

съветници! Първо да кажа едно изречение имаме нов юрисконсулт, която съответно 

присъства на днешното заседание – г-жа Ева Бабаджанова. Стои до Даниела Хаджиева, 

така че при всякакви казуси, които са свързани юридически с работата на Общински 

съвет може да се обръщате към нея.  

По отношение на точката в дневния ред аз се извинявам за това, че ние се 

оказахме най-бързата от всички общини в страната. „Извинявам се“ е в кавички. 

Защото ние успяхме да направим така, че до 31.03 да приемем бюджета на общината. 

Буквално предния ден Министерство на финансите е изпратило, а го ние получихме в 

понеделника, след приемането на бюджета, писмо с указания от Министерство на 

финансите. За първи път искат специален доклад, когато Капиталовата субсидия ще се 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 

http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1510
http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1510
http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1510
http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1510
http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1512
http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1512
http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1512
http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1512
http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1512
http://www.rudozem.bg/assets/obs/сесии/Мандат%202019-2023/2022/39/3.%2025-00-41%20%20ДОКЛАДНА%20ЗА%20ОДОБРЯВАНЕ%20НА%20КАПИТАЛОВИ%20РАЗХОДИ.pdf
http://www.rudozem.bg/assets/obs/сесии/Мандат%202019-2023/2022/39/3.%2025-00-41%20%20ДОКЛАДНА%20ЗА%20ОДОБРЯВАНЕ%20НА%20КАПИТАЛОВИ%20РАЗХОДИ.pdf
file:///C:/Users/7JTZF5J/Desktop/inc/service/service-download-file.php%3ffid=1520
file:///C:/Users/7JTZF5J/Desktop/inc/service/service-download-file.php%3ffid=1520
file:///C:/Users/7JTZF5J/Desktop/inc/service/service-download-file.php%3ffid=1520
file:///C:/Users/7JTZF5J/Desktop/inc/service/service-download-file.php%3ffid=1520
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използва за текущи ремонти и ни е изпратено това Приложение 14, което виждате в 

момента на екрана. Където са описани конкретно обекти, площ, наименование и 

стойността на обектите, които да бъдат в Капиталовата субсидия като тук улица 

„Байкушевска“  тук виждате тази част от стойността, която ще влезне в капиталовата 

субсидия, но тъй като знаете, че капиталовата субсидия няма да е достатъчна за всички 

обекти, които имаме да довършваме или в края на мината година бяха приключени – 

сега подлежат да ги платим. В самата актуализация на капиталовата програма ще бъде 

посочена след изпълнение с пълната й стойност, тъй като там все още стои за 

асфалтиране.  Това е нещото, което наложи тази докладна и бързането, защото пък ние 

имаме срок, в който 10-дневен беше от влизане в сила на решението на Общински 

съвет, нали така Русева?“ 

Г-жа Милена Русева – главен счетоводител – потвърди. 

Той продължи:“10 –дневен срок от влизане в сила на решението на Общински 

съвет да го депозираме в Министерство на финансите, приети в бюджет, а той трябва 

да е с това приложение. Днеска в 17 ч. влезна в сила решението вече. За да има време 

на следващите 10 дни и в законовия срок да влезне всичко, така както трябва да е 

пакета документи за това помолих д-р Янков за извънредно събиране, защото утре 

техническият секретар може да подготви решенията и следващия 7-дневен срок да се 

включим общо от 10-те дни. Коментар беше направен още при приемане на бюджета, 

така че ако има някакви конкретни въпроси може да отговаряме. Съжалявам още 

веднъж за скоростта, с която се наложи да се прави! Но ако знаехме, че ще излязат 

такива указания, буквално три дни преди възможния срок, в който всички трябваше да 

са си входирали бюджетите в Общински съвет, може би щяхме да изчакаме. Благодаря, 

г-н Председател!“ 

Д-р Янков: „И аз благодаря! Колеги, ще имаме ли въпроси? Уважаеми колеги, ще 

преминем в режим на поименно гласуване с така направените проектопредложения по 

точка първа да станат решения:  

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 
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  Д-р Янков: „С десет „За“  и седем „Въздържа ли се“ точката първа от днешното 

заседание се приема.“ 

  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 10  

   Против: 0 

   Въздържали се: 7 

 

Р Е Ш Е Н И Е № 339 

 

Относно: Трансформиране на целева субсидия за капиталови разходи в целеви 

трансфер за финансиране разходите на общината за извършване на неотложни 

текущи ремонти на общински пътища, на улична мрежа и на сгради публична 

общинска собственост в размер на 667 500 лв. 
 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

49/06.04.2022 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, чл. 124, ал.3 от Закона за 

публичните финанси и във връзка с чл.55 от ЗДБРБ за 2022 г. 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

  

1. Дава съгласие за трансформиране на целева субсидия за капиталови разходи в 

целеви трансфер за финансиране разходите на общината за извършване на неотложни 

текущи ремонти на общински пътища, на улична мрежа и на сгради, публична 

общинска собственост за обекта включен в \приложение №14.  

2. Възлага на кмета на общината да представи необходимите документи за извършване 

на процедурата в Министерството на финансите, съгласно Дадените указания във ФО 

3/25.03.2022 г.  

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ВЪЗДЪРЖАЛА СЕ 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ВЪЗДЪРЖАЛА СЕ 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ВЪЗДЪРЖАЛА СЕ 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 



 

8 
 

 

 

 

По втора точка от дневния ред 

 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка втора от днешното заседание – 

Разрешаване изработването на проект за изменение на ПУП. От страна на г-н кмета 

се налага корекция. Заповядайте!“ 

Г-н Пехливанов: „В пояснителната част на обяснителната записка на 

проекторешението най-отгоре трябва да бъде Росен Симеонов Емилов. Както е по 

лична карта към днешната дата. Колегите са изхождали тука изначално по 

документите, които във времето назад са издавани на г-н Емилов. Към днешна дата 

трябва да е както по актуална карта за това да се чете Росен Симеонов Емилов. А вече 

в проекторешението долу няма изменение. „ 

Д-р Янков: „Благодаря! Колеги, ще имаме ли въпроси по докладната? 

Заповядайте!“ 

Г-н Венцислав Емилов взе думата: „Г-н Председател, искам да си дам отвод за 

точката.“ 

Последва въпрос от г-н Янков: „Няма да гласувате?“ 

Г-н Емилов отговори: „Да! Поради конфликт на интереси.“ 

Д-р Янков: „Други колеги ще имаме ли по докладната като въпроси, становища? 

Уважаеми колеги, преминаваме в режим на поименно гласуване с така 

направените проектопредложения по точка втора да станат решения. 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ОТВОД 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 
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 Благодаря Ви, колеги с 16 «За» и 1 «не гласувал» точката се приема. 

 Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 16  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

   Не гласувал:1 

 

 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 340 

 

 

Относно: Разрешаване изработването на проект за изменение на  ПУП – ПР за имот 

с идентификатори 63207.506.10,11,9, за които са отредени УПИ VII, УПИ VI, УПИ 

VIII и улична регулация в кв. 79 по плана на гр. Рудозем, общ. Рудозем. 

 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

60/11.04.2022 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл.21, ал.1, т.8 и т.11 от ЗМСМА, във връзка с чл.124а, ал.1, 

чл.124б, ал.1, чл.15, ал.3 и ал.5, чл.134, ал. 2, т. 2, т. 6 и чл. 208, ал.1 от ЗУТ, във връзка 

с чл.41, ал.2 от ЗОС  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

  

 

1. Одобрява представеното задание за изработване на проект за изменение на ПУП – 

ПР за имот с идентификатори 63207.506.10,11,9, за които са отредени УПИ VII, УПИ 

VI, УПИ VIII и улична регулация в кв. 79 по плана на гр. Рудозем, общ. Рудозем. 

 

2. Допуска изработване на проект за изменение на ПУП – ПР за имот с 

идентификатори 63207.506.10,11,9, за които са отредени УПИ VII, УПИ VI, УПИ VIII и 

улична регулация в кв. 79 по плана на гр. Рудозем, общ. Рудозем. 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 
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По трета точка от дневния ред 

 

 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка трета от днешното заседание – 

Актуализация на инвестиционната програма. Чухте кмета като пояснение преди 

започване на заседанието. Въпроси ще имаме ли? Заповядайте, г-н Кмете!“ 

Г-н Пехливанов: „Само едно пояснение, благодаря, г-н Председател! Тук 

говорим за два от подобектите. В този проект по Програмата за развитието на селските 

райони влизат общо шест улици. На улица „Енгеровска“ нямаме допълнителни 

необходимости . Даже там имаше отпаднали дейности.  

Улица „Трамповска“ и „Стефан Стамболов“ тепърва предстои завършване. 

В улицата в Бяла река всичко е наред – там също няма допълнително 

необходими средства, така че когато приключим окончателно с „Стефан Стамболов“ и 

улица „Трамповска“ в Чепинци, тогава ще Ви предложа на вниманието на Общински 

съвет необходимите допълнителни средства и съответно тогава ще ги обсъждаме. 

Д-р Янков: „Благодаря, Ви! Други колеги ще имаме ли? Не виждам. Ще 

преминем в режим на поименно с така направеното проектопредложение 1 в точка 

трета – да стане решение: 

 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 
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Благодаря Ви колеги, с 15“ за“ и 2 „въздържали се“ точка трета се приема. 

  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 15  

   Против: 0 

   Въздържали се: 2 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 341 

 

 

Относно: Актуализация на Инвестиционната програма в частта „Капиталови 

разходи” на   Община Рудозем за 2022 г. 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

62/14.04.2022 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 21, ал.1, т. 6  от ЗМСМА, чл.124, ал. 2 и чл.127, ал.2 от 

ЗПФ за обекти: 

1.Реконструкция на улица от о. с. 62 до о.с.74 в с. Бърчево на стойност 20 200 лв.; 

2. Реконструкция на улица от о. с. 82 до о.с.121 в с. Бърчево на стойност 26 674 лв.;  

3.ППР за реконструкция на ул. “Васил Левски“ и прилежащите пресечки и 

междублокови  пространства в община Рудозем на стойност 29 928 лв. 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

 Общински съвет - Рудозем одобрява актуализираната Инвестиционна програма, 

в частта „Капиталови разходи” на Община Рудозем за 2022 г., съгласно гореописаните 

обекти. 

 

 

 

 

По четвърта точка от дневния ред 

 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 
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Д-р Янков продължи по дневния ред: „Преминаваме към точка четвърта и 

последна от днешното заседание – Одобряване на план-схема за фотоволтаична 

инсталация в село Оглед. Отново по точката получихме разяснение от страна на г-н 

кмета в началото. Други въпроси  Ще имаме ли? Не виждам. Две са 

проектопредложенията по точка четвърта. В режим на поименно гласуване да станат 

решения: 

  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 
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   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

Р Е Ш Е Н И Е № 342 

 

Относно: Одобряване на устройствена план схема на обект: „Фотоволтаична 

инсталация, съгласно чл. 137, т.3 от ЗУТ, буква “Д”, с. Оглед, община Рудозем, 

област Смолян” и учредено право на преминаване за фотоволтаична инсталация в с. 

Оглед, община Рудозем, област Смолян. 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

63/14.04.2022 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл.21, ал.1, т.8 и т.11 от ЗМСМА, във връзка с чл.124а, ал.1, 

чл.124б, ал.1, чл.15, ал.3 и ал.5 от ЗУТ, във връзка с чл.41, ал.2 от ЗОС 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

 

1. Одобрява представеното задание за разработка на устройствена план схема, за 

уреждане правата на преминаване, за реализиране на обект: „Фотоволтаична 

инсталация, съгласно чл.137, т.3 от ЗУТ, буква „ Д”, с. Оглед, община Рудозем, област 

Смолян”. Преминаването е през ПИ 216 по план на с. Оглед, община Рудозем – 

собственост на Данчо Ортакиев, ПИ 217 по план на с. Оглед, община Рудозем – 

собственост на н-ци Рафие Кикьова и улица собственост на община Рудозем. 

2. Разрешава разработка на устройствена план схема, за уреждане правата на 

преминаване, за реализиране на обект: „Фотоволтаична инсталация, съгласно чл.137, 

т.3 от ЗУТ, буква „ Д”, с. Оглед, община Рудозем, област Смолян”. 

 

 

 

Доктор Янков: „Благодаря Ви, колеги с 17 «За» точка четвърта се приема. Поради 

изчерпване на днешния дневен ред на закривам заседанието! Благодаря на всички за 

участието!“  

 

С тези думи д-р Янков закри тридесет и деветото извънредно заседание. 

 

 

 

Председател на Об. С: ............................ 

                                                                                                   /Д-р Владимир Янков/ 

 

                                                              

Технически секретар:………………...                                                                                                

                                         /Даниела Хаджиева/ 


